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Geacht B&W, geachte raad

Dank voor toekenning van spreekrecht inzake ontwerpbestemmingsplan Sint Janstraat 66.

Dit is een mooie groene plek, tegenover de speeltuin en de kinderboerderij. Het gebied langs de 
Sondervick vormt een mooie groene gordel als afscheiding tussen Veldhoven en kerkdorp Oerle. Er 
staan relatief weinig huizen en alles is laagbouw. In het bestemmingsplan is maximaal één woning 
toegestaan met maximale bouwhoogte van 8 meter. Wij zijn als achterburen van zorginstelling 
Severinus blij dat er in kerkdorp Oerle in ruime mate wordt voldaan aan de zorgbehoefte en wij 
dragen Severinus een warm hart toe.

Er stond een beeldbepalende jaren 30 villa en de grote tuin is een oase voor beschermde fauna. 
Waargenomen zijn: de bosuil, watersalamanders, vleermuizen en dwergvleermuizen in de kap van 
het huis. Voordat iemand kon reageren op het ontwerpbestemmingsplan is het huis in december 
met grof dieselmaterieel met de grond gelijkgemaakt. Wat er met de dieren is gebeurd weet 
niemand, maar dat laat zich raden. De gemeente haalt hierover haar schouders op, voelt zich niet 
aangesproken en verwijst mij naar instanties voor natuurbescherming.

De gemeente steunt nu een massieve en grof-schalige nieuwbouw. Er komt een megalomaan pand 
van 5 verdiepingen hoog met maar liefst 40 appartementen. De gemeente vind de hoogte passend, 
gelet op de bijzondere locatie en de klassieke bouwstijl. Wat is dit_.de gemeente als smaakpolitie? 
Mag ik dan ook even: ik vind het een omgevingsvernietigende kolos en een kitscherige suikertaart, 
waarbij we als buren bij oplevering al zere ogen van gaan krijgen. Kortom, er wordt door de 
gemeente een mouw aangepast voor het vullen van de zakken van een projectontwikkelaar, die het 
pand na oplevering weer doorschuift aan een belegger en dan zelf op het strand in Ibiza gaat liggen. 
De capaciteit van de zorginstelling gaat de zorgbehoefte voor zeer gefortuneerde ouderen in Oerle 
ver te boven. De huur zal circa 4000 euro per maand bedragen namelijk. Vanuit de ontwikkelaar is 
dit slim geredeneerd: we appelleren aan een zorgbehoefte in verband met verregaande vergrijzing in 
Nederland en op deze manier proppen we zoveel mogelijk kleine appartementjes op dit perceel met 
extreem hoge huur. Daarmee wordt een maximale projectontwikkelingswinst gerealiseerd immers. 
De vraag over welke ouderen dit kunnen betalen wordt niet gesteld: ik ken ze niet.

Dan volgt de vraag over wat is het belang van gemeente Veldhoven. Dat is naar mijn mening het 
dienen van haar burgers. Ik heb tot tweemaal toe in 2022 een afspraak proberen te maken met de 
verantwoordelijke wethouder en ben beide keren afgepoeierd. Uiteindelijk ben ik pas nadat de 
bezwaartermijn was verstreken en de villa met de grond gelijk gemaakt was, door de nieuwe 
wethouder uitgenodigd voor een gesprek op het gemeentehuis. Voor de ontwikkelaar ligt wel de 
rode loper uit, er worden dikke rapporten geschreven, het bestemmingsplan wordt omgegooid als 
het aan de gemeente ligt en de burger wordt niet geïnformeerd of gehoord. Ja inderdaad, we krijgen 
drie weken de tijd in december om een zienswijze van de gemeente te doorgronden op basis van een 
technische stukken van tientallen pagina's. Vervolgens neemt de gemeente zelf 10 weken de tijd om 
mijn zienswijze te beantwoorden met maar liefst 80 pagina's tekst. In het zakenleven noemen we dat 
iemand stoomwalsen met informatie. En dan maar hopen dat hij afhaakt. Ik herhaal de vraag wie de 
gemeente eigenlijk dient: is dat de projectontwikkelaar of de burger? Of misschien de zeer 
gefortuneerde bovenlaag van 65+ers die zich een huur van 4000 per maand kan permitteren voor



een hokje van 28 vierkante meter ? Ik heb 3 jaar in Baarn gewoond. Dat dorp heeft als bijnaam het 
groene graf omdat er vooral zeer gefortuneerde ouderen in extreem dure appartementen wonen.

Mijn pleidooi is om Oerle gewoon Oerle te laten zijn en niet door massieve verstening aan Veldhoven 
vast te klinken. In Nederland willen we toch zuinig zijn op groen gebied ? Geldt dat niet voor Oerle 
dan, terwijl het dorp al zeer veel nieuwbouw capaciteit op zich neemt. Laat groen gewoon groen 
a.u.b. En Oerle wordt liever ook niet het groene graf van Brabant. Naast dit ouderzorgcomplex staat 
er naar ik hoor nog een soortgelijke ontwikkeling in Oerle op de rol bij de gemeente. Snapt u het ? 
Zegt u het maar....Geen groen graf a.u.b.....

Dank voor uw tijd en aandacht 

Wim Das


